
Boligudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 23. juni 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 147
Vil ministeren kommentere vedlagte brev der belyser hvordan et forsikrings-
selskab har trukket en sag om ejerskifteforsikring i langdrag, jf. BOU alm. del
– bilag 86? Især ønskes ministerens holdning til forsikringsselskabernes mu-
lighed for at trække sager i langdrag på trods af en mængde tilvejebragt uvil-
dig dokumentation for skadernes omfang, og hvilke mulige tiltag ministeren
mener ville kunne bidrage til at man kommer denne langsomme sagsbehand-
ling til livs?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nanna Westerby (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nanna.Westerby@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby
formand
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